



24 February 2023

٢٤ فبراير ٢٠٢٣

Disclosures and Compliance Section  
Market Operations & Surveillance  
Abu Dhabi Securities Exchange (ADX)  
Abu Dhabi, UAE

السادة قسم الإفصاح والإمتثال المحترمين،،،  
إدارة العمليات والرقابة  
سوق ابوظبي للأوراق المالية  
أبوظبي - الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

**Subject: Meeting of the Board of Directors of ADC Acquisition Corporation P.J.S.C (Company) held on Friday 24 February 2023**

الموضوع: اجتماع مجلس إدارة شركة أي دي سي كوربوريشن للاستحواذ ش.م.ع. (الشركة) المنعقد يوم الجمعة الموافق ٢٤ فبراير ٢٠٢٣

We refer to the above matter and write to notify you that the Board of Directors of the Company held a meeting at 3 pm (UAE time) on Friday 24 February 2023, via video conference, and resolved as follows:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، فإننا نفيدكم بأن مجلس إدارة الشركة قد عقد اجتماعاً له في تمام الساعة الثالثة من عصر يوم الجمعة الموافق ٢٤ فبراير ٢٠٢٣ (بتوقيت الإمارات العربية المتحدة) وذلك باستخدام خاصية الاتصال المرئي وقرر ما يلي:

1. To approve the audited financial statements for the financial year ended 31 December 2022.
2. To approve the agenda of the Annual General Assembly Meeting of the Company (AGM) and invite the AGM to convene on 20 April 2023 (or on any other date as may be agreed by the Securities and Commodities Authority).

١. الموافقة على البيانات المالية المدققة للشركة عن السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٢.
٢. اعتماد جدول أعمال الجمعية العمومية السنوية للشركة ودعوته للانعقاد بتاريخ ٢٠ أبريل ٢٠٢٣ (أو أي تاريخ آخر توافق عليه هيئة الأوراق المالية والسلع).

The Board of Directors also discussed general matters relating to the business of the Company.

كما ناقش المجلس مسائل عامة متعلقة بأعمال الشركة.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Seif Fikry/ سيف فكري

عضو تنفيذي ورئيس تنفيذي/ Executive Director and Chief Executive Officer

Copy to: Securities and Commodities Authority



**ADC Acquisition Corporation P.J.S.C**

Abu Dhabi, UAE

Tel: +971 2 885 6666/ +971 2 204 0000

E-mail: contact@chimerainvestment.com / media@adq.ae

[www.adcspac.com](http://www.adcspac.com)

اي دي سي كوربوريشن للاستحواذ ش.م.ع.

أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

هاتف: +971 2 885 6666 / +971 2 204 0000

بريد إلكتروني: contact@chimerainvestment.com / media@adq.ae

[www.adcspac.com](http://www.adcspac.com)